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Zápisnica č.7/2015 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 26.6.2015 
 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny , Peter Šandor prítomný od 19,20 hod. k bodu č. 2) 

Program : 
1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Odsúhlasenie požiadaviek na IBV v VI. Zmene a doplnkoch k ÚPN-O Gánovce 

3. Správa nezávislého auditora o hospodárení obce Gánovce  za rok 2014 

4. Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2014 

5. Schválenie záverečného účtu obce Gánovce za rok 2014 

6. Došlá pošta 

 Rímskokatolícka cirkev - Žiadosť na dotáciu  

 Žiadosť JUDr. Dachovej - na majetkove vysporiadanie  pozemku 

7. Diskusia a rôzne 

8. Schválenie uznesenia 

8.   Záver 

 

Rokovanie : 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Požiadala 

o doplnenie programu o : 

 Odsúhlasenie požiadaviek na IBV zapracovaných v  VI. Zmene a doplnkoch k UPN-O 

a požiadala o jeho schválenie. 

 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne schvaľuje doplnený program zasadnutia . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Ľubomír Fedák,  RNDr. Karol Piovarcsy, 

Peter Gergoš, Ján Kic,  

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2/ 
Bol prerokovaný návrh  požiadaviek na IBV v   VI. Zmene a doplnkoch k ÚPN-O Gánovce. Materiál 

spracovala komisia určená pre spracovávanie zmien a doplnkov k ÚPN-O. OcZ v zásade súhlasilo so 

všetkými navrhnutými lokalitami pre IBV uvednými v zázname. Nedoriešenou ostala lokalita pre IBV 

„Za stodolami“ ktorú žiadal p. Branislav Korub zmeniť tak, aby daná lokalita bola v ÚPN-O bola  

navrhnutá v právnom stave. OcZ nesúhlasí z požadovaným riešením z dôvodu, že takéto rozdelenie 

lokality nesplňa záväzné kritéria uvedené v Záväznej časti ÚPN-O. Navrhli, aby sa k tomuto bodu zišli 

na pracovnom stretnutí s komisiou  dňa 19.7.2015, kde sa danou otázkou bude   podrobne zaoberať. 

Podnety a návrhy OcZ : 
Poslanci navrhli, aby sa v tejto zmene a doplnkoch uzavreli všetky nedoriešené prípady z minulosti, ku 

ktorým sa obec zaviazala v roku 2008 a ktoré neboli doriešené z rôznych príčin. 

 

Rozhodnutie OcZ:   

OcZ  jednomyseľne   schvaľuje návrh na VI. Zmeny a doplnky k ÚPN-O  a berie na vedomie 

stretnutie k lokalite „Za stodolami“ dňa 19.7.2015.  

 



 2 

 

Hlasovali  :  

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Ľubomír Fedák,  RNDr. Karol Piovarcsy, 

Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic,  

Zdržal sa : 0 
Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

K bodu 3) 
Správa nezávislého auditora o hospodárení obce Gánovce  za rok 2014. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Dotazy boli vysvetlené . 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie Správa nezávislého auditora o hospodárení obce Gánovce  za rok 2014 na vedomie. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ľubomír Fedák,  RNDr. Karol Piovarcsy,  

Peter Gergoš, Ján Kic, Peter Šandor, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

K bodu 4) 

Bolo prerokované Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2014 a 

doporučila jeho schválenie bez výhrad.. 

Podnety a pripomienky poslancov : 

- 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2014 na vedomie  

Jednomyselne schvaluju Záverečný účet obce Gánovce za rok 2014 bez výhrad. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, 

Peter Šandor, Peter Gergoš,  Ján Kic 

Zdržal sa :0 

 Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

K bodu 5/ 

Bolo prerokovaný  Záverečný účet obce Gánovce o hospodárení obce  za rok 2014 s návrhom 

na jeho  schválenie bez výhrad. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Dotazy boli vysvetlené . 

Rozhodnutie OcZ :  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce Gánovce za rok 2014 bez výhrad.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, 

Peter Gergoš, Ján Kic,Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 
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Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 6/ 

Došlá pošta: 

1. Bola prerokovaná žiadosť od Rímskokatolíckej cirkvi  na dotáciu vo výške 1500,00€ na 

opravu Filiálneho kostola Sv. Michala Archanjela -  Národnej kultúrnej pamiatky po 

záplave z mája 2015. 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Obecné zastupiteľstvo navrhuje dotáciu vo výške 1000,00€ na opravu zaplavenej sakristie 

v Kostole Sv. Michala Archanjela. 

Rozhodnutie OcZ :  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu Rímskokatolíckej cirkvi na opravu zaplavenej 

sakristie v Kostole Sv. Michala Archanjela vo výške 1000,00 €. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák. 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

2. Bol prorokovaný zámer na zámenu pozemkov medzi JUDr. Martou Dachovou a obcou 

Gánovce. 

JUDr. Marta Dachová, Filická 64/30, Gánovce požiadala obec Gánovce o majetkové 

vysporiadanie svojho pozemku formou vzájomnej zámeny časti  pozemkov s obcou 

Gánovce o výmere 35 m2 zo strany JUDr. Dachovej sa jedná o výmeru 32m2.  

Vzhľadom na väčšiu výmeru časti pozemku určeného na zámenu zo strany obce Gánovce 

KNC č. 79  výmera 15 m2 a  KNC č. 336/1 výmera  20 m2 , tj. o 3 m2 viac ako zo strany 

JUDr. Dachovej , časť pozemku parcela KNC č. 82/2 o výmere 32 m2, ktoré vzniknú 

odčlenením na základe GP. Obidve strany sa dohodli, že rozdiel vo výmere 3 m2 uhradí 

JUDr. Dachová Marta jednorázovou platbou  vo výške 30,00€ do pokladne obce pri 

podpise zmluvy. Zámena pozemku sa zrealizuje v zmysle ustanovenia § 9a odst. 8 

písmeno e) zákona č. 138/1991 Zb. v znení neskorších  predpisov, o majetku obcí. Za 

osobitný zreteľ v tomto prípade OcZ považuje  následovné skutočnosti : 

 Novovzniknuté pozemky odčlenené z parcely  č. KNC  79 o  výmere 15 m2 a  KNC č. 

336/1 o výmere  20 m2 nemajú  využitie pre účely obce a uvedeným prevodom  bude  

vyrovnaná hranica s okolitými pozemkami  a skutkový stav sa dostane do súladu 

s právnym stavom . 

  JUDr. Marta Dachová kúpila  nehnuteľnosť v presvedčení, že oplotenie tvorí hranicu 

pozemku, vlastníčka  až  pri oprave oplotenia zistila, že časť pozemku ktorú užíva  je 

nevysporiadaná a je vo vlastníctve obce a  naopak, časť záhrady v jej vlastníctve  

užíva obec ako verejné priestranstvo. 

  Prevodom  pozemku nedôjde k obmedzeniu  cestnej premávky na ulici Filickej.  

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Obecné zastupiteľstvo nemá námietky voči  majetko právnemu vysporiadaniu pozemkov 

o výmere 35 m2  zo strany obce voči 32 m2 zo strany JUDr. Marty Dachovej formou zámeny 

pozemkov s jednorazovým doplatkom zo strany JUDr. Dachovej vo výške 30,00 EUR. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ schvaľuje zámer na zámenu novovzniknutých  pozemkov : 

  Časť pozemkov vo vlastníctve obce   z parcely KNC č. 79 o výmere 15 m2 a z 

 parc.KNC č. 336/1 o výmere  20 m2 a časť pozemku vo vlastníctve JUDr. Dachovej 

z parcely KNC č. 82/2 o výmere 32 m2, rozdiel vysporiadať   jednorazovým 

poplatkom pri podpise zmluvy vo výške 30,00 EUR v súlade  so zákonom č. 
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138/1991 Zb., o majetku obcí § 9 a) odst. 8 písm.e)  na základe vypracovaného   a 

overeného GP. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, 

Peter Gergoš, Ján Kic,Ľubomír Fedák 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

K bodu 7) 

Diskusia a rôzne: 

1. Poslanci žiadali písomne upozorniť vlastníkov pozemkov -  rodinu Bobovských na to, 

aby kosili svoje pozemky a nespôsobovali škodu okolitým obyvateľom rozsievaním 

buriny a alergénov. 

2. Ján Kic a Bobovský Miroslav upozornili na vyčistenie odľahčovačky a tiež upozornili, 

že v oblúku od gejzíra k prameňu „9“na rúre je diera, ktorú treba nejako ošetriť 

/zavolať PPVS Poprad/ 

3. Poslanci upozornili na parkovanie motorových vozidiel na ulici Gánovská hlavne pred 

RD v blízkosti kostola. Navrhujú na to  upozorniť na to občanov v Gánovskom 

spravodajcovi. 

4. Starostka podala informáciu o tom, že v obci sa vybudujú  dve detské ihriská – Pri 

prameni v časti Gánovce a vo Filiciach pri Železničnej stanici. Na futbalovom ihrisku 

bude postavený fitpark pre dorast resp. všetky kategórie, predpokladaný termín júl-

september 2015. 

5. Starostka tiež informovala, že na Ministerstvo vnútra SR bola zaslaná žiadosť na 

pridelenie hasičského vozidla IVECO a tiež na protipovodňový vozík. Podľa 

informácii by sme vozidlo mali dostať do konca roka 2015, s protipovodňovým 

vozíkom to nie je isté. 

6. Starostka informovala OcZ, že obec podala žiadosť o dotáciu na kamerový systém 

v obci 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ  jednomyseľne berie podnety a informácie na vedomie a doporučuje starostke sa nimi 

zaoberať. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, 

Peter Gergoš, Ján Kic,Ľubomír Fedák 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

7. Starostka podala  informáciu o  spolupráci s Mestskou políciou v Poprade v rozsahu:  

 Hliadky MP by v nepravidelných intervaloch robili  obhliadky po obci hlavne vo 

večerných  a nočných hodinách v časti Filice a Gánovce 2-3 krát v týždni, hlavne 

v sobotu a nedeľu; 

 Riešili by parkovanie na chodníkoch; 

 Rušenie nočného kľudu a pod.  

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne schvaľuje spoluprácu s Mestskou políciou v Poprade v navrhnutom 

rozsahu a navrhuje starostke vstúpiť do rokovania s Mestom Poprad v danej veci. 
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, 

Peter Gergoš, Ján Kic,Ľubomír Fedák 

Zdržal sa : 0 

Proti:0 

Uznesenie prijaté . 

 

8. Poslankyňa Mgr. A. Suchanovská požiadala zakúpiť pre hasičov nové pracovné odevy 

– rovnošaty. 

Rozhodnutie OcZ :  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zakúpenie rovnošaty pre hasičov a vyčleňuje čiastku 

v rozpočte vo výške  1000,00€ bez DPH. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, 

Peter Gergoš, Ján Kic,Ľubomír Fedák 

Zdržal sa :  

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 8) 

 

Členka návrhovej komisie prečítala znenie  uznesenia č. 7/2015. 

 

K bodu 9) 

Záver 

Starostka obce poďakovala za účasť na  zasadaní .  Ďalšie zasadanie OcZ bude  28.8.2015. 

 
Zapísala:  Mgr. Suchanovská A., 

                 Ing. Alžbeta Čekovská 

   Zápisnicu overili:  

   Miroslav Bobovský 

   Ján Kic 

 

 

 


